
 

       Årnäs  Båtklubb 
 
  Styrelse möte  Datum: 2020-09-05 

 
 
Plats: Klubbstugan ÅBK 
 
 
Punkt   §1 

  
Mötet öppnades av ordförande Anders Rindefors.  
Anders går in som ordinarie ordförande då Mikael avsagt sig från sitt  
uppdrag som ordförande och styrelsemedlem.  
 
  §2 
 
Dagordningen drogs och antogs. 
 
  §3 
 
Närvarande på mötet   förkortas 
 
Torbjörn Hägnander   TJ 
Bengt-Åke Johnsson   BJ 
Anders Rindefors   AR 
Janne Folke   JF 
Leif Jakobsson   LJn 
Jan Fahlgren   JFn (delvis) 
Lars Jerkrot    LJ 
 
  §4 
 
Till justeringsman valdes: JF 
 
  §5 
 
Föregående mötesprotokoll från   2020-05-24 gicks igenom  
och godkändes. 

     
    
 
 



§6 
  

 Ekonomi:  
 
Banktillgångar  153 698 kr  
Fordringar         50 000 kr (handpenning klubbhuset) 
Investeringskonto   20 000 kr 
925st husbilar/vagnar, 30st gästbåtar och 105st rampanvändare 
Sophämtning hittills 10 436 kr. Blir billigare med container 
Vägbulor, ny gräsklippare och y-bomsförlängningar är de stora 
investeringarna. 20 000 kr kommer att debiteras aktuella 
båtplatser/medlemmar. 
Godkänd kommunal borgen för banklån på 1,5 milj. För nytt klubbhus 
Inget besked från Sparbanksstiftelsen om eventuellt bidrag d:o. 

       

   §7 
 
 Medlems/Båt/Ställplatsplatsfrågor: 
  

Nytt avtal med avgift baserat på båt längd och bredd tas fram för 
diskussion till nästa möte. I avtalet framgår dessutom ansvar för y-bom. 
Förslag i bilaga. 
Förslag på förlängning av piren som ger ytterligare 3st båtplatser. 
Muddring måste genomföras. Kontakt tas med muddrare för 
tidplan/genomförande och c: a kostnad för allt muddringsarbete. 
Eventuell höjning av ställplatsavgift genomförs 2021.   

 
 

   §8 
 Klubbstuga: 
  
 Inväntar besked från Sparbanksstiftelsen 
 

   §9 
 

 Kvarvarande punkter från föregående protokoll och nya: 
 

Samtliga styrelseprotokoll 2020 gås igenom inför årsmötet 2021 för 
sammanställning av kvarvarande väsentliga punkter 
Förslag om framtagande av åtgärdsplan med prioritering, tidplan, 
kostnad och ansvarig som gås igenom och kompletteras vid 
styrelsemöte. BJ 
MM kommer fortsättningsvis stötta upp LJn i rollen som hamnkapten 
Beslut om att flytta sopcontainern (pga. lukt) till dunge vid södra änden 
av båtskjulen.  
Nästa säsongs hantering av sanitetsanläggning och gräsklippning måste 
lösas i god tid. Realistiska förslag måste tas fram. 
Nya prickar köps in för att säkra upp farleden in till hamnen. 
Ny fullmakt för firmatecknare upprättas där AR ersätter MM. 



LJn är ansvarig för framtagande av aktuella skyltar. 
Behov av arbetsdag under högsäsong skall analyseras. 
Förslag på stadgeändringar med revidering av klubbens ändamål tas 
fram till årsmötet  

  §10 
 
 Rapporter:  
 

JFn informerade om ÖVB:s båtdag och förfrågan från ÖVB om ÅBK kan 
vara värd för årsmötet 2021-03-20. Styrelsen lämnade ok på detta. 
. 

   
 

   §11 
 
 Övriga frågor: 
 

Motion angående ansvar och fördelning av gräsklippningen är 
inkommen. Förslaget analyseras och frågan tas upp på årsmötet 
 
Bosse Heller utför gräsklippning i området runt sjöbodarna i utbyte mot 
avgift av båtplats. Nattvaktsplikt genomförs som tidigare. 
 

   §12 
 

 Nästa möte  3:e oktober 13.00 efter arbetsdagen   

 
 

   §13 
 

Ordförande avslutade mötet och hälsade alla välkomna till efterföljande 
kräftskiva  

 
 Vid protokollet: Lars Jerkrot 
 
  ___________________________________ 
  
 
 Protokollet justeras: Janne Folke 
 
  ___________________________________ 


